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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 
 

Møtenummer: 11, 2023-24 
Dato:   27.05.2024    
Sted:    Kontoret, Kirkeveien 2A, Trøgstad 

 
Til stede:  Per Arne Byhrø, Geir Arne Hansen, Runar Sørensen, Ida 

Madsen Moe, Kjetil Billdal, Jenny Moskvil, Eirik Romstad, 

Samir Tawfiq, Tone Åserud Reime. 

Forfall: Tonje Langehaug Svenneby, Knut Skjønberg. 

Referent: Kari Botten Paulshus. 

  

 
Sakliste 

Vedtakssaker:  

92. Godkjenning av innkalling. 

93. Godkjenning av protokoll 9 og ekstraordinært styremøte 10, samt habilitet. 

94. Budsjett 2025. 

95. Årsmøte. 

96. Aktivitetsmesse Askim, forespørsel om eierskap. 

97. Ekstraordinære midler fra KUD. 

 

Orienteringssaker: 

98. Evt. 
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Vedtakssaker: 

 

92. Godkjenning av innkalling. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

93. Godkjenning av protokoll 9 og ekstraordinært styremøte 10, samt 

habilitet. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

94. Budsjett 2025. 

Per Arne viste budsjett for 2024. Dette legges frem på årsmøte 13 juni. Se 

vedlegg. 

Har mottatt kontrollkomitéens beretning for regnskapsåret 2023, alt ok. 

Enstemmig vedtatt. 

 

95. Årsmøte. 

Oppgaver på årsmøtet ble fordelt, se vedlegg. 

Vedtak om LAM gjøres hvert år. 

Det informeres om at samarbeidsavtalen med kommunen er politisk vedtatt. 

Kari sjekker med Grete hvor langt man er i arbeidet med utarbeidelse av ny plan 

på tilskudd til klubber med egne anlegg (kunstgressbaner). Dette spesielt med 

tanke på Hobøl IL. 

Enstemmig vedtatt. 

 

96. Aktivitetsmesse Askim, forespørsel om eierskap. 

Askim IF har et ønske om at Idrettsrådet overtar eierskap av Aktivitetsmessen i 

Askimhallen hver høst. 

Kari skal ha møte med Frivilligsentralene og Kulturrådet, lufter ideen for disse. 

Avgjørelse tas på neste styremøte. 

Enstemmig vedtatt. 
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97. Ekstraordinære midler fra KUD. 

Vi har fått beskjed at vi skal motta 1,6 millioner fra NIF, men har ikke fått 

tilskuddsbrev eller tildeling. 

Vi vil i fremtidige tildelinger sette større krav til rapportering, pr d.d. har vi ingen 

kontroll på hva disse midlene brukes til eller om de brukes riktig. 

Det ønskes enkle tilbakemeldinger, ikke fullt regnskap. 

Kari utarbeider en tekst som sendes klubbene når tilskuddet kommer: 

• Hva midlene skal brukes til. 

• Klubbene plikter å orientere medlemmene sine om mottatt tilskudd. 

• Det skal være et styrevedtak hos klubbene på bruk av midler. 

• Det skal sendes inn en kort rapport på bruk av midler. 

• Hva dette har medført av økt aktivitet. 

Tone oversender hva Mysen IF har utarbeidet intern i sin klubb. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Orienteringssaker: 

98. Evt. 

• Per Arne og Kari har hatt hvert sitt Teamsmøte med Kretsen ang. et 

prosjekt som heter Mellomrommet. Ingen av de forsto helt hva dette 

skulle være godt for, og er nok ikke noe vi skal være med på i første 

omgang. 

• HC vennlighet på Askim stadion er litt fraværende. Må følges opp. 

• Stipendet er i ferd med å komme i gang.  

• Kari sender forespørsel til alle klubber om fremtidige anlegg som ikke er 

innmeldt. Stort og smått.  

 

 

 

Trøgstad 07.06.2024 

Kari Botten Paulshus, referent. 


